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Protokół  Nr 74/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 

odbytego w dniach 19 - 20 grudnia 2012 r.  o godz. 9:00  
w Starostwie Powiatowym w Środzie Śląskiej 

 
 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik - Skarbnik Powiatu 
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu (obecny w dniu 20.12.2012r.) 
Witold Rutkowski - Przewodniczący Rady Powiatu w Środzie Śląskiej (obecny w dniu 
19.12.2012r.) 
Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS (obecna 19.12.2012r.) 
Igor Amrozik – Geodeta Powiatowy (obecny 19.12.2012r.) 
Radca Prawny – Joanna Haligowska (obecna 20.12.2012r.) 
 
 
Starosta 
Przywitał członków Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej, następnie przedstawił 
porządek posiedzenia : 
 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3.Przyjęcie protokołów 72/2012 i 73/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
4.Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
- wygaszenia prawa trwałego zarządu nieruchomością zabudowaną, położoną 
w Środzie Śląskiej przy ul. Wrocławskiej 42 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Anna Klepuszewska) 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego (Jolanta Bilińska) 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Małgorzata Hubiak)  

            5.Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2013 rok 
- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
na rok 2013 
- uchylenia Uchwały Nr XXIII/157/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE 
ŚLĄSKIEJ z dnia 27.09.2012r. w sprawie utworzenia Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego 
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- uchylenia Uchwały Nr XXIII/158/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE 
ŚLĄSKIEJ z dnia 27.09.2012r. w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego 
- utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
- przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
- „Wieloletniego programu współpracy Powiatu Średzkiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2013 – 2014” 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą 
powiatową nr 2056D 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą 
powiatową nr 2060D 
- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle I 
piętra budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
-  zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle 
pierwszego piętra budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
- wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego znajdującego 
się w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 
 - określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na 
terenie powiatu średzkiego 
6. Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
-  wniosku radnej Gminy Udanin Pani Anity Hołodniuk dotyczącego naprawy 
odcinka drogi powiatowej nr 2928D przebiegającej od granicy powiatu przez 
miejscowość Lusinę oraz budowy chodnika przez miejscowość 
-  wniosków Gminy Udanin o naprawę dróg powiatowych: nr 2085D przez 
miejscowość Pichorowice oraz nr 2942D od skrzyżowania z Gościsławia w 
kier. Pielaszkowic i przez miejscowość Pielaszkowice 
-  pisma Stowarzyszenia „ Nie jesteś sam” na nieodpłatne użyczenie na okres 
3 lat budynku przy ul. Wrocławskiej 42 
- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w sprawie planowanego zwiększenia liczby uczestników 
WTZ w Środzie Śląskiej 
- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w sprawie dokonania przesunięć w preliminarzu kosztów 
działalności WTZ na rok 2012 

7.Sprawy różne. 
 
Radny Kaczmarek 
Zaproponował w punkcie 7. „Sprawy różne:” omówić budżet zadaniowy 
 
Za przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA - 5      P - 0        W - 0 
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Ad.3/ Przyjęcie protokołów 72/2012 i 73/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
 
Przyjęcie protokołu Nr 72/2012 z dnia  22 listopada 2012r. Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej 
 

Za-5   P-0   W-0 
 

Przyjęcie protokołu Nr 73/2012 z dnia 28 listopada 2012r. Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej 
 

Za-5   P-0   W-0 
 
Ad.4/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
 
Skarbnik  
Omówiła uchwałę budżetową 
 
Wicestarosta 
Zapytał, czy ta treść zostanie jeszcze zmieniona przed sesją 
 
Skarbnik  
Powiedziała, że tak 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej, głosowali: 
 

Za-5   P-0   W-0 
 

- wygaszenia prawa trwałego zarządu nieruchomością zabudowaną, położoną w 
Środzie Śląskiej przy ul.    Wrocławskiej 42 
 
Starosta  
Odczytał treść uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej, głosowali: 
 

Za-5   P-0   W-0 
 

- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Anna Klepuszewska) 
 
Starosta 
Odczytał treść uchwały 
 
Wicestarosta  
Zapytał, jaką oni mają umowę, godzinową? 
 
 



 

4 
 

Starosta 
Powiedział, że wniosek został złożony późno przez Panią Dyrektor POE, stąd nasza 
propozycja, by taką zgodę wydać od 1 stycznia. 
 
Wicestarosta  
Powiedział, że wniosek wpłynął wcześniej, tylko był nieprawidłowy, a wniosek 
prawidłowy wpłynął późno. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że mamy powołać 3 doradców metodycznych, którzy będą 
współpracowali z naszymi szkołami. W jakim wymiarze godzin oni będą pracować? 
 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że jeśli POE chce prowadzić dodatkową działalność, to powinna sama na 
to zarobić. To są usługi świadczone nie dla naszych szkół, tylko dla szkół 
podstawowych i gimnazjum. 
 
Wicestarosta  
Powiedział, że nie tylko dla naszych, ale głównie w powiecie. 
 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że w związku z tym, rolą POE powinno być, skoro chcą tą działalność 
prowadzić, to niech podpiszą umowy w terenie, żeby na te szkoły zarobić. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że jeden doradca obsługiwał kiedyś szkoły resortowe w całym 
województwie. Jego praca polega na tym, że on współpracuje z nauczycielami, 
których ukierunkowuje w jakiś sposób, na samokształcenie, na ocenę,  na 
weryfikację jego pracy. Dodał, że aż trzech doradców dla naszych dwóch szkół i 
jednej specjalnej. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że dla ok. 20 szkół, bo to jest Powiatowy Ośrodek Edukacji. Z tego 
korzystają gminy Udanin, Środa Śląska, Kostomłoty, Malczyce. Dodał, że jedna 
Gmina nie zapłaciła i nie korzysta 
 
Na salę poproszono Zuzanne Jaskułę – Kierownika Wydziału EKS 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, w jakim wymiarze mają doradcy pracować ? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że to jest w budżecie Powiatowego Ośrodka Edukacji i będą pracować 
w takim wymiarze, jak do tej pory, to jest 4 godziny tygodniowo. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, to jest ¼ etatu? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Odpowiedziała, że tak, łącznie jak było czterech doradców, to był jeden etat. 
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Radny Kaczmarek 
Zapytał, jakie to jest obciążenie miesięczne ? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Odpowiedziała, że było czterech doradców, a w tej chwili jest trzech doradców, czyli 
mniejsze obciążenie. Przy czym Pani Bilińskiej dajemy powierzenie zadań, ale ona w 
tym roku nie podejmie w ogóle pracy, bo to jest dawane na 3 lata. Więc będzie tylko 
dwóch doradców, co daje 8 godzin tygodniowo. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, z jakich pieniążków będzie to finansowane ? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że to jest z budżetu POE, my nie dajemy żadnych pieniędzy na to. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że Powiatowy Ośrodek Edukacji został utworzony właśnie w tym celu, 
żeby tam pracowali doradcy metodyczni, doradzali i prowadzili szkolenia i w całym 
budżecie mają 270 tys. zł, w tym jest biblioteka, którą współfinansuje nam marszałek 
i pozostała działalność POE. 
 
Radny Kaczmarek 
Czyli z naszego funduszu ? 
 
Skarbnik 
Odpowiedziała, że z naszego z 270, przy 116 tys. zł to jest ok. 155 tys. zł, które my 
dokładamy na realizację zadań POE, poza biblioteką. W tych zadaniach są: 
pracownik administracyjny, dyrektor i doradcy metodyczni, a także materiały. Dodała, 
że dofinansowują to Gminy, z Gmin planujemy dochody 20 tys. zł. Podstawą pracy 
POE są doradcy metodyczni. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, jacy to specjaliści, ci trzej doradcy metodyczni? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Odpowiedziała, że Pani Anna Klepuszewska z wykształcenia jest prawnikiem i 
doradcą zawodowym. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, czy ona doradza nauczycielom? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że wszyscy doradcy mają odpowiednie kwalifikacje, żeby wspomagać 
nauczycieli w awansie zawodowym, w czasie konsultacji to się bardzo dużą 
popularnością cieszy. Pani Jolanta Bilińska, oprócz tego, że jest Dyrektorem 
Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 , to jest matematykiem i 
fizykiem, Pani Małgorzata Hubiak – przedmioty zawodowe. 
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Radny Kaczmarek 
Zapytał jak ma się funkcja Pani Jolanty Bilińskiej, jako kierownika i doradcy 
metodycznego ? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że w tym roku ona nie podpisuje umowy doradcy. 
 
Radny Kaczmarek  
Zapytał, to po co ona ? 
 
Zuzanna Jaskuła  
Powiedziała, że powierzenie jest na 3 lata, może zaistnieć taka sytuacja, że jej 
pomoc będzie potrzebna, dobrze żeby miała to powołanie i żeby można było je 
wykorzystać. 
 
Starosta 
Powiedział, że to są te same osoby, co wcześniej. 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że w uchwale, w uzasadnieniu mamy lukę, ponieważ poprzednie 
powierzenie wygasło 30 października, a Pani Dyrektor zwróciła się z pierwszym 
wnioskiem dopiero 7 grudnia. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, w jaki sposób jest dokumentowana praca doradców? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że dokumentowana jest w Powiatowym Ośrodku Edukacji, w formie 
dzienników, spotkań, oprócz tego jest ewaluacja, czyli nauczyciele oceniają pracę 
doradców po każdych spotkaniach. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, czy w ramach komisji moglibyśmy się zapoznać z tymi dokumentami? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że ona może to przedstawić, bo może skontrolować i dopiero wtedy 
przedstawić. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że doradcę będą obowiązywać dyżury zgodnie z harmonogramem 
zatwierdzonym przez Dyrektora. Czy to są tylko te dyżury ? 
 
Zuzanna Jaskuła  
Powiedziała, ze dyżury doradców są dostępne na stronie internetowej POE. 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

        Za - 4   P - 0   W - 1 ( radny Kaczmarek) 
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- powierzenia zadań doradcy metodycznego (Jolanta Bilińska) 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

        Za - 4   P - 0   W - 1 ( radny Kaczmarek) 
 

- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Małgorzata Hubiak)  
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

      Za - 4   P - 0   W - 1 ( radny Kaczmarek) 
 
Salę opuściła Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 
 
Ad.5/ Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2013 rok 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej,  głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 

- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na rok 
2013 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej,  głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
 
- uchylenia Uchwały Nr XXIII/157/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ z 
dnia 27.09.2012r. w sprawie utworzenia Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego 
 
Na salę poproszono Igora Amrozika – geodetę Powiatowego 
 
Igor Amrozik 
Powiedział, że genezą tych trzech uchwał jest pismo od Wojewody Dolnośląskiego, 
które otrzymał koordynator, tego utworzenia związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego, czyli Powiat Głogowski. Z tego pisma wynika, że w tych uchwałach 
doszukano się uchybień. I wszystkie te wskazane uwagi, właściwie 3 główne, one 
zostały ujęte w tym projekcie statutu, doprecyzowane i zmienione. My tylko 
dokonaliśmy korekt związanych z nazwami Rada Powiatu w Środzie Śląskiej, 
zamiast Rada Powiatu w Głogowie, tak żeby to wszystko było zgodne z tymi 
zapisami, wskazówkami, które są w tym piśmie. Te uwagi dotyczyły kilku spraw, 
przede wszystkim wskazano, że muszą być wszystkie uchwały podejmowane w 
takiej samej redakcji, nie może być tak, że powiaty będą wymieniane w innej 
kolejności, więc przyjęto zasadę, że będą wymieniane w kolejności alfabetycznej, 
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ponadto wskazano, że jeżeli chodzi o zakres, czyli zadania Związku nie można 
pozostawać tak, że inne zadania będą realizowane, muszą  być wymienione 
wszystkie zadania, konkretnie i są wymienione 4 zadania geodezyjne. Nie mogło być 
zapisu w paragrafie 7 ust. 2 statutu Związku, że podejmowanie innych zadań 
wynikających z uchwał rad powiatów dotyczących geodezji – taki zapis nie może 
mieć miejsca. Dodał, że kolejnym uchybieniem było, że majątek,  w skład mienia tego 
Związku wchodzą subwencje i dotacje i to również jest tutaj wskazane, że jest 
uchybieniem, dlatego ten zapis został usunięty. Podkreślono, że w paragrafie 39 
powoływano się w niewłaściwy sposób na przepisy i to też zostało doprecyzowane. 
Jedno ważne pytanie, dlaczego nie można jedną uchwałą uchylającą przyjąć tą 
samą uchwałą? Z tego powodu to się dzieje, że nie wszystkie powiaty jeszcze tę 
uchwałę podjęły. Więc stwierdzono, że najpierw będą uchwały uchylające te przyjęte 
we wrześniu i ponownie uchwały przyjmujące, ale już w tych kształtach zmienionych, 
w związku z tym pismem Wojewody. 
 
Starosta 
Powiedział, że pismo Wojewody jest z 7 grudnia, wpłynęło do nas 14 grudnia. 
 
Igor Amrozik 
Powiedział, że w tych uchwałach było Rada Powiatu w Środzie Śląskiej uchwala się, 
a powinno być Rada Powiatu w Środzie Śląskiej uchwala co następuje, żeby to 
stylistycznie było odpowiednio.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- uchylenia Uchwały Nr XXIII/158/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ z 
dnia 27.09.2012r. w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego 
 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 

Za - 5   P - 0   W - 0 
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Salę opuścił Igor Amrozik – geodeta Powiatowy 
 
- „Wieloletniego programu współpracy Powiatu Średzkiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2013 – 2014” 
 
Starosta 
Odczytał treść uchwały. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 
2056D 
 
Starosta 
Odczytał treść uchwały 
 
Przewodniczący Rady  
Zapytał, czy powierzenie tego wiąże się z zimowym utrzymaniem także ? 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że także, zgodnie z wnioskiem w celu wykonania chodnika, ale w 
uzasadnieniu jednocześnie Gmina Miękinia zobowiązuje się w okresie od 1 stycznia 
2013r. do 31 grudnia 2022r. do ponoszenia wszelkich kosztów związanych z 
wykonywaniem zadań ciążących na zarządcy drogi ze środków własnych, nie będzie 
wnioskowała do Powiatu Średzkiego o przekazanie dotacji celowej na pokrycie 
kosztów związanych z wykonywaniem zadań dotyczących zarządzania publiczną 
drogą powiatową, czyli wszystkich kosztów związanych z wykonywaniem zadań 
ciążących na zarządcy drogi. 
 
Radny Kaczmarek  
Powiedział, że jego gmina przejmuje tą drogę po to, żeby wykonać chodnik na ul. 
Lipowej, wcześniej na swój koszt usunęła chore drzewa i chciałbym, żeby praktyką 
było, przynajmniej w tej kadencji, kiedy nie mamy pieniędzy, że nie podejmujemy 
żadnych działań, nie będziemy finansować żadnych chodników, w żadnej z gmin, 
chyba, że jakakolwiek gmina zrobi tak, jak gmina Miękinia, ponieważ wiemy, jakie 
mamy finanse, a jeśli będzie nas stać na to, to w każdej gminie jest jakaś wioska, 
która się domaga chodnika. Chciałbym, żeby ten fakt był przez nas zapamiętany. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że te drzewa usunął Powiat, Gmina miała pretensje, że zostały 
niewyfrezowane pnie, dlatego w oficjalnym piśmie odpowiedziałem, że pnie zostaną 
wyfrezowane przy robieniu chodnika, jeżeli Gmina chce. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że to są już sprawy robocze. 
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Wicestarosta 
Powiedział, że jeżeli pada sformułowanie, że Gmina na swój koszt usunęła, to on 
uważa, że należy sprostować. 
 
Starosta 
Powiedział, że tak czy inaczej, wola przejęcia w utrzymaniu danego odcinka drogi 
jest z naszej strony jak najbardziej pożądana. Dodał, że im więcej takich wniosków 
tym lepiej dla nas. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że zgłosił to stanowisko, ponieważ było tu niedawno temu zgłoszone, że 
musimy zrobić w miejscowości, gdzie mieszka Pani Skarbnik, na nasz koszt, chodnik 
dokończyć, to padło tutaj na Zarządzie. 
 
Skarbnik 
Zapytała, kiedy to padło ? 
 
Radny Kaczmarek 
Odpowiedział, że w tym roku, jakoś 2 miesiące temu, dodał, że przypomina, że 
Gminy nie protestują w tych sprawach. 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że się dziwi temu, co mówi Pan Kaczmarek, bo jakbyśmy sięgnęli 
pamięcią pół roku – do roku temu to całkiem inna była decyzja Pana Kaczmarka 
odnoście uczestniczenia Powiatu, czy Gmin, jak przekazujemy to przekazujemy z 
całym dobrodziejstwem. Dodał, że nie jest to całkiem za darmo, bo te 
dofinansowania, czy te środki, które wspierają dane inwestycje, rozwój obszarów 
wiejskich, to właśnie w ten sposób zakładają, że ten okres 5- cio, 6 – cio letni jest 
całkowicie ujęty w utrzymaniu danego odcinka drogi. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że zgadza się z tym, tylko nas na to nie stać i my tego nie zrobimy, a 
gmina i tak musi wyłożyć część środków, żeby to zrealizować. Dodał, że jego opinia 
w tej sprawie jest taka, że dobrze niech gminy występują, oni mają większe 
możliwości. 
 
Starosta 
Powiedział, że co do istoty uchwały myśli, że się wszyscy zgadzamy i się bardzo z 
tego powodu cieszymy. 
 
Radny Chabraszewski  
Powiedział, żeby w obrębach siedzib gmin przekazywać te wszystkie drogi na rzecz 
gmin w tych miejscowościach, to byśmy przynajmniej uniknęli podejmowania tego 
typu uchwał, co do obrębów gmin. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że to jest sytuacja taka, że w danej gminie jest jakaś potrzeba, bo nagle 
doszli do wniosku, że chcą w danej miejscowości coś zrobić i występują do nas z 
wnioskiem, żeby na naszej drodze coś zrobić, ale z drugiej strony istotą mojej 
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wypowiedzi jest to, żebyśmy stosowali jedną normę wobec wszystkich 
 
Starosta 
Powiedział, że wczoraj brał udział w sesji w Malczycach i że mamy tam 14 km dróg 
powiatowych i jak zwykle większość pytań jest tam kierowane nie do wójta, ale albo 
do Przewodniczącego Rady albo do mnie w tym przypadku. I moje zdziwienie było 
ogromne, gdy wstał radny Gminy Malczyce Zbigniew Dudziński i zszokował mnie 
swoją wypowiedzią, że oni, jako Gmina Malczyce przejmują od nas pewne obowiązki 
i branie w zarząd poszczególnych odcinków dróg i nic za to nie otrzymują z Powiatu, 
kiedy wy będziecie w końcu nam pomagać, w jakiejś formie ? Dodał, że cytuję „ łoimy 
ich opłatami, za zajęcie pasa”. Ja odpowiedziałem, że skoro Wójt, czy jego służby, 
czy Pan radny jest w stanie załatwić złożenie wodociągu np. przez ogródki prywatne, 
to proszę bardzo. A na końcu i tak przychodzicie do Powiatu i chcecie złożyć pewne 
sieci w drodze, tak jak miało to miejsce w Chomiąży. Co Rada Gminy przyjęła ? 
Przyjęła zapis taki, że chcą wykonać chodnik w Chomiąży, znalazła się tam kwota 
160 tys. zł i od razu zapytali, co dostaną w zamian. Ja odpowiedziałem, że się bardzo 
cieszę, że chcecie przejąć chodnik i zrobić chodnik i błogosławię Wam to, tak jak cały 
Zarząd i Rada Powiatu i na tym koniec Panowie, bo nie będziemy nic dokładać, ani 
robić żadnych chodników, bo nas po prostu na to nie stać w najbliższych latach. 
Dodał, że skoro gmina chce to zrobić to niech to robi, my nie będziemy stwarzać 
żadnego problemu. Dodał, że czasami niektórzy tego nie rozumieją, chociaż Pana 
Dudzińskiego bym o to nie podejrzewał, bo jest radnym od 20 lat. Chodzi o to, żeby 
mieć tytuł prawny do danego odcinka drogi, czy chodnika, żeby skorzystać z tych 
pieniędzy, Gmina Malczyce ma potwornie duży budżet na najbliższe lata. Powiedział, 
że Wicestarosta był na spotkaniu LGD – grupy lokalnej działania. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że LGD kolejne 5 mln, jako dodatkowe mają, to jest z programu 
obszarów wiejskich i odnowy wsi, to są pieniądze na chodniki, na odnowę wsi. 
 
Radny Pierzchalski 
Zapytał, czy Malczyce? 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że nie Malczyce, chodzi o to, że jak jest 12 gmin członkiem lokalnej 
grupy działania, tak jest 5 mln i obowiązuje zasada, że dzieli po równo. Jest Miękinia, 
Środa Śląska i Malczyce, to nie patrzą na ilość mieszkańców, tylko dostają po równo. 
 
Starosta 
Powiedział, także mają pieniądze, potrzebują tylko kawałek chodnika zrobić, to 
proszę bardzo niech robią. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że Rada Gminy Malczyce bardzo poważnie się zastanawia nad uchwałą 
zobowiązującą nas do sprzątania ulic i chodników przy drogach powiatowych przez 
miejscowości w Gminie Malczyce, bo dlaczego oni mają nasze drogi sprzątać? 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że ustawa śmieciowa bardzo szybko rozwiązała problem i wyraźnie 
wskazała, kto jest właścicielem na terenie Gminy śmieci. 
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Starosta 
Powiedział, że Malczyce najniższą z możliwych stawek przyjmują. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą powiatową nr 
2060D 
 
Starosta 
Odczytał treść uchwały. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle I piętra 
budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
 
Starosta 
Powiedział, że uchwała dotyczy wynajmowania przez poszczególne osoby tych 
pomieszczeń; pierwsza uchwała dotyczy I pietra, lokal o powierzchni 26,5 m2  na 
rzecz Pana Mariana Sielskiego, zmieniamy tą uchwałę Radą Powiatu na czas 
nieokreślony od 1 stycznia 2013 roku. Równocześnie wystąpił Pan Sielski o 
wykupienie tego lokalu, jednocześnie umożliwia mu to wykupienie tego lokalu w 
trybie bezprzetargowym. Jeden lokal chcemy ogłosić w styczniu w formie przetargu, 
bo kończy się umowa firmie Marconi. Pozostałe osoby wiedzą, żeby wystąpić o 
zmianę, jeżeli takiej nie mają, o tą formę na czas nieokreślony, co będzie skutkowało 
o wykupieniu przez nich tych lokali, oczywiście po cenie oszacowanej przez 
rzeczoznawcę nieruchomości. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
-  zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle 
pierwszego piętra budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego znajdującego się w 
przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 
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Starosta 
Odczytał treść uchwały. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, czy PZU jest zainteresowane wykupem? 
 
Wicestarosta 
Odpowiedział, że nie. Dodał, że uważa, że nie powinniśmy tego sprzedawać, bo 
później będzie problem z wejściami. 
 
Starosta  
Powiedział, że im się kończy umowa po prostu 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, w jakiej fazie oni są spłacania tego ? 
 
Starosta 
Powiedział, że PZU wykonało remont, mieliśmy im odliczać, to co było przez nas 
zaakceptowane. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że do odliczenie nie mieli na pewno dłuższej umowy niż umowa najmu, 
ponieważ umowa najmu kończy się, dlatego chcą przedłużyć. 
 
Przewodniczący Rady  
Powiedział, że w tym temacie warto by podyskutować, bo przeniesienie np.. Urzędu 
Pracy, albo Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej tutaj na dół, pozbycie się albo 
tamtego budynku, albo tego – jest tematem nad którym warto się zastanowić. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, ale jak tam PZU zainwestowało, to teraz dawać nowego lokatora, który 
będzie znowu przerabiał, a my i tak całości nie wykorzystamy.  
 
Wicestarosta  
Powiedział, że mając umowę na czas określony – umowy nie wypowiesz przed 
końcem terminu, bo to kodeks cywilny, jeżeli umowa jest na czas nieokreślony – 
wypowiedzieć jest łatwiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że dlatego chciałby, żeby to uwzględnić 
 
Starosta 
Powiedział, że po odliczeniu nakładów z PZU, to całkiem pokaźne pieniądze 
wpływają do nas co miesiąc – ok. 4 tys. miesięcznie za wynajem tych pomieszczeń  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
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- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
 
Starosta 
Odczytał treść uchwały. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że te zmiany zostały dokonane na bazie wniosków otrzymanych od 
ludzi, czyli wiedzą już, na co wydadzą, to jest tak samo, jak przesunięcia pomiędzy 
paragrafami. 
 
Starosta 
Powiedział, że oczywiście o tych wszystkich uchwałach będziemy rozmawiać jeszcze 
na komisjach. Na razie jako Zarząd przesyłamy je do komisji, z opinią. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 
powiatu średzkiego 
 
Starosta 
Powiedział, że tak jak wspomniane było to na ostatniej sesji, że jeszcze w grudniu 
będziemy przyjmować uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu średzkiego, dlatego że doszła 
nam w międzyczasie 9 apteka PCZ – u w szpitalu w Środzie Śląskiej, więc było już 
za późno, żeby włączyć ją w harmonogram rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych  przy tamtej uchwale 
 
Na salę poproszono Zuzannę Jaskułę – Kierownik Wydziału EKS 
 
Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że harmonogram różni się przede wszystkim od tamtego, że tamten był 
tygodniowy, ten obecny jest taki, jak były poprzednie, czyli z rozpisem na każdy dzień 
roku, z zaznaczeniem świąt, niedziel i sobót. Dodała, że starałyśmy się, żeby 
wszystkie apteki miały jednakową liczbę dyżurów w soboty, niedziele i święta i dni 
powszednie. 
 
Starosta 
Powiedział, że apteki wiejskie dyżurują pod telefonem, te które są w Środzie mają 
dyżurować cały czas. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, czy ta nowa apteka nie odpowiedziała na to pismo ? 
 
Starosta 
Powiedział, że złożyli, że otwierają od godziny takiej do takiej, do 20:00 w piątki, 
soboty, niedziele mają zamknięte, natomiast teraz będą zmuszeni mieć dyżury. 
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Zuzanna Jaskuła 
Powiedziała, że  każda taka uchwała wchodzi w życie 14 dni po opublikowania w 
Dzienniku Urzędowym Województwa. Z mocą obowiązującą od 1 stycznia. 
Chcielibyśmy, żeby ten harmonogram wszedł od 1 stycznia już, dlatego, że 
gdybyśmy z  poprzednią uchwałą czekali do momentu opublikowania i tamtą wdrożyli 
to by to dużo sprowadziło zamieszania,  nie potrafimy zrobić tak, żeby te dyżury 
sprawiedliwie podzielić. 
 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że Pani Dyrektor apteki z Kostomłot zwróciła się do mnie z pismem, że 
dyżury, które ją obarczają są niezgodne z Kodeksem pracy. Miała w pewnym sensie 
rację, aczkolwiek nikt jej nie zabrania, żeby zatrudniła sobie dodatkowego 
pracownika. Ja osobiście uważam, że tego typu dyżury są lepsze. 
 
Starosta 
Zapytał, czy gminy wyraziły opinie ? 
 
Zuzanna Jaskuła 
Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie mamy jeszcze wszystkich opinii. Gmina 
Miękinia tym razem pozytywna opinia, poprzednio była negatywna, Gmina 
Kostomłoty pozytywna, Gmina Udanin tradycyjnie negatywnie zawsze wystawiają 
opinie, Gmina Środa Śląska pozytywnie – to już wiemy, chociaż papier jeszcze do 
nas nie dotarł, Malczyce również pozytywnie, ale nie mamy jeszcze papieru i nie 
mamy jeszcze opinii z Dolnośląskiej Izby Aptekarskiej. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
Salę opuściła Zuzanna Jaskuła 
 
Ad.7/ Sprawy różne 
 
Starosta 
Powiedział, że jak do tej pory nie sfinalizowaliśmy tematu sprzedaży budynku 
szpitala. Wczoraj odbyły się spotkania dotyczące różnych propozycji PCZ-u. Dodał, 
że wczoraj miał jeszcze telefon od Pana Ściborskiego, który zaproponował 100 tys. zł 
przed podpisaniem aktu notarialnego i 1.400.000 tys. zł w przyszłym roku. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że wcześniej ich propozycja była 400 tys. zł i 1.600.000 tys. zł, więc w 
tym roku proponuje 100 tys. zł – znacząco mniej. 
 
Starosta 
Powiedział, że początkowo było 400 tys. zł przed aktem, 1.600.000 tys. zł w drugim 
roku, później myśmy przyjęli 400 tys. zł przed aktem, 1.800.000 tys. zł w drugim roku. 
Następnie, po trzech miesiącach otrzymaliśmy informację, że się z tym nie zgadza, 
że proponuje 400 tys. zł. rocznie. My odpowiedzieliśmy, że absolutnie nie zgadzamy 
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się z tym. Więc odbyło się spotkanie, był prezes Pachołek i wczoraj otrzymałem 
telefon i widzę, że zależy im bardzo, żeby jeszcze w tym roku podpisać i proponują 
inne warunki – 100 tys. zł przed aktem i 1.400.000 tys. zł w przyszłym roku. 
Chciałbym wiedzieć co mam odpowiedzieć Prezesowi, bo mówiłem, że do niego 
zadzwonię. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że jej się wydaje, że dla budżetu to co on w tym roku wpłaci, to wejdzie 
w przyszły rok, bo w tym roku już tych pieniędzy nie wydamy, a wejdzie to nadwyżką. 
Nadwyżka nam pozwala na to, że możemy tymi pieniędzmi dysponować na 
wydatkach bieżących, mimo, że jest to dochód majątkowy, ale dochód majątkowy 
jest w tym roku, a w przyszłym roku będzie to nadwyżka budżetowa, czyli mamy 
prawo dyspozycji do innych celów, dlatego zależałoby nam na tych 400 tys. zł. Tym 
bardziej, że już przekazujemy środki na rok następny. 1.800.000 tys. zł. tu możemy 
zejść 1.600.000 tys. zł., ponieważ nie mamy zaplanowane sprzedaży tych 
pomieszczeń, które planujemy. To 300 tys. zł by się wyrównało. Musimy też zwracać 
uwagę, bo nie mamy w przyszłym roku na powierzchniowe utrwalanie dróg pieniędzy 
w ogóle. Dodała, że uważa, że 400 tys. zł i 1.400.000 tys. zł to jest minimum. Pod 
warunkiem, że odsetki idą w WIBOR, plus to co my płacimy z obligacji - +1,56. 
 
Przewodniczący Rady 
 Powiedział, że różnica, która była uzgodniona, te 400 tys. zł, 1.800.000 tą różnicę w 
2014 roku, w pierwszym kwartale. 
 
Starosta  
Powiedział, że jak do niego zadzwoni, to powie, że różnica taka, że możemy zejść 
400 tys. zł, że przed podpisaniem aktu 400 tys. zł i w przyszłym roku 1. 400.000 tys. 
zł. 
 
Starosta 
Ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej  
 
Dnia 20 grudnia 2012 roku wznowiono posiedzenie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej 
 
Starosta  
Zaproponował wprowadzić do porządku obrad 3 uchwały: 
 - w punkcie 4 uchwałę zmieniającą uchwałę 174/2012  z 23 sierpnia  2012r. Zarządu 
Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie zmiany uchwały nr 153/2012 z dnia 6 lipca 
2012r. Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej budynkiem szpitala powiatowego wraz z towarzyszącymi budowlami, 
położonej w Środzie Śląskiej przy ul. Kolejowej 16 na rzecz PCZ S.A we Wrocławiu  
- w punkcie 5 uchwały: w sprawie ustalenia na rok 2013 wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w 
razie od odstąpienia od usunięcia pojazdu oraz uchwałę w sprawie przyznania 
Staroście Powiatu Średzkiego dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2012 rok. 
 
Sekretarz  
Zaproponował, wprowadzić zatwierdzenie 3 porozumień dotyczących przyjęcia dzieci 
oraz warunków ich pobytu i wydatków na ich opiekę i wychowanie  
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Porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach: 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3.Przyjęcie protokołów 72/2012 i 73/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
4.Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012 
- wygaszenia prawa trwałego zarządu nieruchomością zabudowaną, położoną 
w Środzie Śląskiej przy ul.Wrocławskiej 42 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Anna Klepuszewska) 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego (Jolanta Bilińska) 
- powierzenia zadań doradcy metodycznego ( Małgorzata Hubiak)  
- zmieniająca uchwałę 174/2012  z 23 sierpnia  2012r. Zarządu powiatu w 
Środzie Śląskiej w sprawie zmiany uchwały nr 153/2012 z dnia 6 lipca 2012r. 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej budynkiem szpitala powiatowego wraz z towarzyszącymi 
budowlami, położonej w Środzie Śląskiej przy ul. Kolejowej 16 na rzecz PCZ 
S.A we Wrocławiu 

            5.Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2013 rok 
- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
na rok 2013 
- uchylenia Uchwały Nr XXIII/157/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE 
ŚLĄSKIEJ z dnia 27.09.2012r. w sprawie utworzenia Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego 
- uchylenia Uchwały Nr XXIII/158/2012 RADY POWIATU w ŚRODZIE 
ŚLĄSKIEJ z dnia 27.09.2012r. w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatów 
Województwa Dolnośląskiego 
- utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
- przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego 
- „Wieloletniego programu współpracy Powiatu Średzkiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2013 – 2014” 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą 
powiatową nr 2056D 
- powierzenia Gminie Miękinia zadania zarządzania publiczną drogą 
powiatową nr 2060D 
- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle I 
piętra budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
-  zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle 
pierwszego piętra budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 
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- wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego znajdującego 
się w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 
 - określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na 
terenie powiatu średzkiego 
- sprawie ustalenia na rok 2013 wysokości opłat za usunięcie  i 
przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 
powstałych w razie od odstąpienia od usunięcia pojazdu 
- sprawie przyznania Staroście Powiatu Średzkiego dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego za 2012 rok 
6. Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
-  wniosku Radnej Gminy Udanin Pani Anity Hołodniuk dotyczącego naprawy 
odcinka drogi powiatowej nr 2928D przebiegającej od granicy powiatu przez 
miejscowość Lusinę oraz budowy chodnika przez miejscowość 
-  wniosków Gminy Udanin o naprawę dróg powiatowych: nr 2085D przez 
miejscowość Pichorowice oraz nr 2942D od skrzyżowania z Gościsławia w 
kier. Pielaszkowic i przez miejscowość Pielaszkowice 
-  pisma Stowarzyszenia „ Nie jesteś sam” na nieodpłatne użyczenie na okres 
3 lat budynku przy ul. Wrocławskiej 42 
- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w sprawie planowanego zwiększenia liczby uczestników 
WTZ w Środzie Śląskiej 
- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w sprawie dokonania przesunięć w preliminarzu kosztów 
działalności WTZ na rok 2012 

          7. Zatwierdzenie  
 - porozumienia nr 21/2012 pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Powiatem          
Średzkim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków 
na jego opiekę i wychowanie ( Katarzyna Magdalena Inglot) 
- porozumienia nr 22/2012 pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Powiatem          
Średzkim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków 
na jego opiekę i wychowanie ( Daniel Władysław Inglot) 
- porozumienia pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Miastem Wrocław w 
sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków na jego 
opiekę i wychowanie ( Kacper Robert Furtak) 

          8.Sprawy różne. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po wprowadzonych zmianach członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali: 

Za - 5    P - 0     W - 0 
 

Ad.7/ Zatwierdzenie: 
 
- porozumienia nr 21/2012 pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Powiatem          
Średzkim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków na 
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jego opiekę i wychowanie ( Katarzyna Magdalena Inglot) 
 
 
Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

Za - 5    P - 0     W - 0 
 
- porozumienia nr 22/2012 pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Powiatem          
Średzkim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków na 
jego opiekę i wychowanie ( Daniel Władysław Inglot) 
 
Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

Za - 5    P - 0     W - 0 
 
- porozumienia pomiędzy Powiatem Świdnickim, a Miastem Wrocław w sprawie 
przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wydatków na jego opiekę i 
wychowanie ( Kacper Robert Furtak) 
 
Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

Za - 5    P- 0     W - 0 
 
c.d Ad. 5/Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- sprawie ustalenia na rok 2013 wysokości opłat za usunięcie  i przechowywanie 
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie od 
odstąpienia od usunięcia pojazdu 
 
Sekretarz 
Powiedział, że stawki się nie zmieniły, maksymalne zostały przez Ministra Finansów 
podniesione. To jest uchwała Rady przyjmowana corocznie. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 
- sprawie przyznania Staroście Powiatu Średzkiego dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego za 2012 rok 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej głosowali: 
 

                                   Za - 4   P - 0   W - 1 ( radny Kaczmarek) 
 
c.d Ad. 4.Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 
 
- zmieniająca uchwałę 174/2012  z 23 sierpnia  2012r. Zarządu Powiatu w Środzie 
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Śląskiej w sprawie zmiany uchwały nr 153/2012 z dnia 6 lipca 2012r. Zarządu 
Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej 
budynkiem szpitala powiatowego wraz z towarzyszącymi budowlami, położonej w 
Środzie Śląskiej przy ul. Kolejowej 16 na rzecz PCZ S.A we Wrocławiu 
 
Starosta  
Odczytał treść uchwały. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że trzeba będzie dopisać, że stopa redyskonta będzie przyjmowana, 
obowiązująca na dzień naliczenia odsetek. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że ustawa o gospodarce nieruchomościami mówi o tej stopie redyskonta, 
natomiast nie precyzuje, jak to jest naliczane. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że kwota redyskonta weksli jest ogłaszana, przy każdej zmianie ona jest 
zmieniana, NBP ma prawo zmienić, ona jest zmieniana raz na miesiąc, raz na dwa 
lata – różnie. Dodała, że jeżeli ustalimy, że jest obowiązująca na dzień naliczania 
odsetek – wtedy jest jasność. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że planowana jest zmiana waluty w naszym kraju, do 2022 roku będzie 
euro. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że nie ma najmniejszego problemu, bo jest stały kurs przeliczeniowy. 
Dodał, że jeżeli mówimy według redyskonta weksli, przed końcem kwartału, kiedy 
mają zapłacić zmienią o pół punktu procentowego to znaczy, że liczy się tylko na ten 
dzień, a nie za te pół roku ? 
 
Sekretarz 
Powiedział, że do 25 załóżmy marca liczy Pani według poprzedniego 
oprocentowania, a od 30, czyli na inny dzień już według innego oprocentowania. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że też to trzeba sprecyzować. Dodała, że tutaj będzie problem na jaki 
dzień ustalone redyskonto weksli będziemy naliczać! Przy kredytach, jeżeli mamy 
odsetki, to zawsze wyciągamy średnią z sześciu ostatnich miesięcy. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że dotychczas też tak sprzedawaliśmy i rozkładaliśmy na raty – to jak to 
było liczone? 
 
Skarbnik  
Powiedziała, że był ogłoszony procent konkretny, braliśmy naliczenia takie, jakie 
obowiązują na dzień konkretny. 
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Sekretarz 
Powiedział, że jeżeli od 1 stycznia do 25 marca było np. 4% , a od 26 marca jest 
3,5%, to Pani Skarbnik mówi, że jeżeli 30 nalicza to bierze 3,5 %, a nie 4% . 
 
Radca Prawny 
Powiedziała, że odsetki się same naliczają codziennie, a ten dzień płatności odsetek 
jest kwartalny. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że Pani Skarbnik chodzi o to, że będzie liczyć według stopy 
obowiązującej na ten dzień. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, jak to fachowo brzmi ? 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że odsetki naliczane według stopy redyskonta weksli ogłaszanej przez 
NBP. 
 
Starosta 
Powiedział, że ta uchwała dotyczy tylko sprzedaży szpitala, są kolejne uchwały które 
precyzują te wszystkie uzgodnienia, które zostały ustalone, jako protokół uzgodnień 
będzie załącznik. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że to nie będzie w formie uchwał Zarządu Powiatu, natomiast stanowisko 
Zarządu, które będzie przeniesione w formę aktu notarialnego w dniu jutrzejszym. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że to bardzo ważny zapis przy sprzedaży, przy rozwiązaniu umowy 
dzierżawy nieruchomości – jest sformułowanie, że Powiat oświadcza, że po zawarciu 
niniejszego porozumienia uzyskał wszelkie wymagane prawem zgody, załącza 
uchwałę Zarządu Powiatu z dnia……, w sprawie rozwiązania umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowej pod warunkiem, uchwała była jeszcze z czerwca, czyli w 
umowie, w akcie notarialnym do umowy sprzedaży udziałów jest wykreślenie 
paragrafu mówiącego o tym, że wydzierżawiamy 3-go Maja przychodnię, że 
sprawozdania finansowe do planu B do Ministerstwa nam będą dawać i że 
wykreślamy karę 1 mln złotych za niewybudowanie nowego szpitala. To są 
najważniejsze zmiany. Oprócz 10-ciu lat przedłużenia prowadzenia działalności, bez 
względu na sposób finansowania, gdzie jest kara za nieprowadzenie przez 5 lat – 
wpisujemy przez 10 lat. 
 
Starosta 
Powiedział, że jest też zwrot nieruchomości gruntowej w Komornikach  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że to jest komplet 3 aktów notarialnych. Zapytał, jaką sumę wpisujemy, 
jako hipotekę ? 
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Radca Prawny 
Powiedziała, że wpisujemy należność główną i wtedy dopisuje się odsetki i koszty. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że każda wpłata idzie najpierw na odsetki, a potem na należność 
główną. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że hipoteka będzie na sumę 4.228.337 zł plus odsetki i koszty. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że może trzeba by gdzieś umiejscowić dla bezpieczeństwa, że wpłata 
pokrywa w pierwszej kolejności odsetki, a dopiero potem należność główną 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że to wynika z kodeksu 
 
Za podjęciem uchwały, członkowie Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej głosowali: 
 

Za - 5   P - 0   W - 0 
 

Salę opuścił Józef Chabraszewski 
Obecnych 4 członków Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
 
Ad.6/ Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
 
-  wniosku radnej Gminy Udanin Pani Anity Hołodniuk dotyczącego naprawy odcinka 
drogi powiatowej nr 2928D przebiegającej od granicy powiatu przez miejscowość 
Lusinę oraz budowy chodnika przez miejscowość 
 
Starosta 
Powiedział, że niestety nie mamy pieniędzy w budżecie Powiatu, przyjmujemy 
negatywne stanowisko, zaznaczając możliwość wykonania zadania w miarę 
posiadanych środków w 2013 r. 
 
Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 

Za - 4    P- 0    W - 0 
 
- wniosków Gminy Udanin o naprawę dróg powiatowych: nr 2085D przez 
miejscowość Pichorowice oraz nr 2942D od skrzyżowania z Gościsławia w kier. 
Pielaszkowic i przez miejscowość Pielaszkowice 
 
Starosta 
Zaproponował, w tym wniosku podjąć takie samo stanowisko jak wyżej 
 
Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 

Za - 4    P- 0    W - 0 
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-  pisma Stowarzyszenia „ Nie jesteś sam” na nieodpłatne użyczenie na okres 3 lat 
budynku przy ul. Wrocławskiej 42 
 
Sekretarz 
Powiedział, że jest to pismo informacyjne, że Stowarzyszenie „Nie jesteś sam” jest 
zainteresowane tym budynkiem po POE, ale to nie jest jeszcze podjęcie uchwały w 
tej sprawie. 
 
Starosta 
Powiedział, że jest za, ponieważ będą opiekować się budynkiem, po drugie kwestia 
dzieci, a także opieka nad dziećmi. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że ma jedną wątpliwość, że jeśli okaże się, że będziemy mieli dwie grupy 
14 – sto osobowe w naszym Domu Dziecka, największy problem, jaki będziemy mieli 
to będzie z małymi dziećmi, bo one nie mogą trafić do żadnego Domu Dziecka. 
Nawet jeśli Dom Dziecka będzie 14- sto osobowy – nie będzie to zawodowa rodzina 
zastępcza i małe dzieci nie będą mogły tam trafić. Jeżeli przekażemy Stowarzyszeniu 
ten budynek na prowadzenie Domu Dziecka, to nie będzie tam mogła być zawodowa 
rodzina zastępcza. To jest ten dylemat, o którym cały czas myślę, bo co, damy im to, 
oni wyremontują, a potem zabierzemy? 
 
Sekretarz 
Powiedział, że na dzień dzisiejszy to nie jest jeszcze kwestia decyzji, bo to Państwo 
będziecie rozstrzygali na Zarządzie. To jest sygnalizacja, że Stowarzyszenie jest 
zainteresowane budynkiem, w celu prowadzenia placówki opiekuńczo - 
wychowawczej. 
 
Wicestarosta 
Zapytał, kto na dzień dzisiejszy to ogrzewa ? 
 
Sekretarz  
Odpowiedział, że nikt. 
 
Starosta 
Powiedział, że wrócimy do tego tematu, nie przyjmujmy dzisiaj tej decyzji. 
 
- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów Terapii 
Zajęciowej w sprawie planowanego zwiększenia liczby uczestników WTZ w Środzie 
Śląskiej 
 
Sekretarz 
Powiedział, że WTZ chce zwiększyć liczbę uczestników z 25 do 30, wiąże się to z 
przeznaczeniem środków z PFRON- u i zmianą struktury zatrudnienia oraz aneks 
dotyczący zakresu działalności WTZ. Jest to pozytywnie zaopiniowane przez PCPR. 
 
Za  zatwierdzeniem  aneksu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

Za - 4     P - 0      W - 0 
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- zatwierdzenia aneksu do umowy o utworzenie i prowadzenie Warsztatów Terapii 
Zajęciowej w sprawie dokonania przesunięć w preliminarzu kosztów działalności 
WTZ na rok 2012 
 
Sekretarz 
Powiedział, że chodzi głównie o przesunięcia: zwiększenie o 1300 zł. na dowóz 
uczestników, zmniejszenie pozycji na szkolenia – 700 zł, zmniejszenie ubezpieczenia 
- 122 zł, zmniejszenie z pozycji wycieczki o 242 zł. i zmniejszenie materiałów na 
terapie zajęciowe. Również jest pozytywna opinia PCPR – u. 
 
Za  zatwierdzeniem  aneksu, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

Za - 4     P - 0      W - 0 
 
Starosta 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął posiedzenie Zarządu. 
 
Protokołowała: 
         (-) 
Magdalena Rutkowska                         PODPISY: 
 

          Sebastian Burdzy …………(-)……………… 
  

          Mieczysław Kudryński ……(-)…………….... 
 

          Czesław Kaczmarek …………(-)…………… 
 

          Grzegorz Pierzchalski ………(-)……..…… 
 

                          Józef Chabraszewski ………(-)………….. 
 

          Janina Gawlik ………………(-)……………… 
 
                                                                Mariusz Żałobniak …………(-)……………… 
 


